
 

 

 

ZÁPIS č. 97/2024  

ze zasedání Akademického senátu Filozofické fakulty Jihočeské univerzity 
v Českých Budějovicích  

ze dne 23. října 2024  

 

Přítomní (bez titulů, abecedně): M. Dvořák, H. Látal, P. Kos, M. Kaplický, V. Nepodal, N. 
Koreňová, V. Grubhoffer  

Nepřítomní: R. Pabiánová (neomluvena), J. Lassner (omluven), M. Halamová (omluvena), K. 
Pražáková (omluvena)  

 

 

Zapisovatel: M. Dvořák  

Ověřovatelé: H. Látal, M. Kaplický  

Skrutátoři: V. Grubhoffer, V. Nepodal  

 

Program zasedání:  

1. Zahájení  
2. Opatření děkana k podmínkám pro přijetí ke studiu bakalářských, navazujících 

magisterských a doktorských studijních programů  
3. Návrh volební komise   
4. Různé  
5. Závěr  

 

 

Ad 1)  

Zasedání probíhalo online. Předseda senátu P. Kos všechny přítomné přivítal a konstatoval, 
že senát je usnášeníschopný. Následně byli jednomyslně zvoleni zapisovatel, ověřovatelé a 
skrutátoři. Jednomyslně byl schválen i program zasedání, k jehož obsahu nikdo z 
přítomných neměl připomínek.   

 

 

 



Ad 2)  

Předseda Kos jednání zahájil shrnutím základních informací a konstatováním, že senátoři a 
senátorky měli veškeré dokumenty k podmínkám přijetí ke studiu k dispozici včetně 
souhrnu změn oproti předešlým letům. K dokumentům nikdo neměl připomínek, předseda 
proto zahájil hlasování.  

Proběhlo hlasování:  

• Opatření děkana k podmínkám pro přijetí ke studiu bakalářských studijních 
programů na Filozofické fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích pro 
akademický rok 2025/2026 bylo schváleno – 7 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se 
nezdržel.  

• Opatření děkana k podmínkám pro přijetí ke studiu navazujících magisterských 
studijních programů na Filozofické fakultě Jihočeské univerzity v Českých 
Budějovicích pro akademický rok 2025/2026 bylo schváleno – 7 hlasů pro, nikdo 
proti, nikdo se nezdržel.  

• Opatření děkana k podmínkám pro přijetí ke studiu v doktorských studijních 
programech na Filozofické fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích v 
akademickém roce 2025/2026 bylo schváleno – 7 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se 
nezdržel.  

 

Ad 3)  

Předseda Kos představil navržené složení volební komise pro nadcházející volby do AS FF 
JU. Každý jednotlivý návrh kandidáta komise okomentoval. Navržený předseda komise John 
má podle Kose dostatečné zkušenosti s danými procedurami. Navíc zdůraznil, že tentokrát 
budou volby velmi zjednodušené a rychlé díky elektronickému volení akademickou obcí 
fakulty. Nikdo z přítomných neměl připomínek.  

Proběhlo hlasování: Senát jednomyslně schválil navržené složení volební komise voleb do 
AS FF JU – 7 hlasů pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

Předseda Kos poděkoval za schválení.  

 

 

Ad 4)  

Senátor Látal otevřel debatu dotazem o tom, zda známe konkrétní data toho, kdy mandáty 
současných senátorů zaniknou. Předseda Kos slíbil, že konkrétní data zjistí a bude o nich 
informovat.  

Senátor Kaplický připomněl, že od posledního jednání senát zcela nedořešil otázky 
stipendií studentských senátorů a limitu 10 studentů pro povinně volitelné předměty – 
postaví se k nim senát nějakou oficiální výzvou, vyjádří se k tomu senát oficiální cestou? 
Zároveň připomněl, že na aktuálním zasedání absentuje poměrně mnoho členů a členek 
senátu, takže si dovede představit formulaci a vznesení vyjádření na příštím zasedání. 
Předseda Kos souhlasil a zdůraznil, že AS FF JU může podávat podněty jakékoliv, avšak u 
daných témat rozhodnutí bude spočívat na děkanovi, senát rozhodovací pravomocí 
nedisponuje. Senátor Látal doplnil nutnost toho, že vše bude závislé na přesné formulaci, 
aby se „v šumu“ na něco nepozapomnělo.  



Do bodu Různé už pak nikdo žádný podnět neměl.  

 

 

Ad 5)  

Předseda Kos poděkoval zúčastněným za účast a zasedání ukončil.  

 

 

Zápis vyhotovil:  M. Dvořák  

 

Zápis ověřili:   M. Kaplický  

H. Látal  

 

V Českých Budějovicích dne 23. října 2024  

 


